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Előterjesztés 

Piliscsév Község Önkormányzat Képviselő-testületének  
2024. január 28-i ülésére 

 
Beszámoló a két ülés között eltelt időszakról 

 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
  
A két ülés között eltelt időszak önkormányzatot érintő fontosabb eseményeiről az alábbiakban  
számolok be: 
 

Január  
 
9-én az Iskola utca 10. szám alatti ingatlannál helyszíni bejárást és egyeztetést folytattunk a 
bérlővel.  
 
15-én az Iskola utca 10. szám alatti ingatlan munkaterület átadásán vettem részt a 
kivitelezővel, műszaki ellenőrrel, valamint az okleveles építőmérnök úrral.   
 
17-én a Piliscsévi Közalapítvány elnökével egyeztettük az idei programokat, valamint az 
előző évi civil szervezetek támogatásának elszámolását. 
 
18-án a szlovákiai Cseke településen láttak minket vendégül képviselő-társaimmal, ahol 
hagyományos disznóvágást tartottak.   
 
16-án Ujbányi Tiborné intézményvezetővel megbeszélést tartottunk a Szociális Alapellátó 
szolgálat 2025. évi költségvetés tervezéséről. 
 
20-án reggel 8 órától évnyitó intézményvezetői értekezletet tartottam, majd Juhászné 
Somogyi Éva Anikó főigazgató asszonnyal, Csapucha Katalin igazgató asszonnyal, Balázs 
Márta jegyzővel, Rozbora Tímea és Hudecz Vivien pénzügyi-gazdálkodási ügyintézőkkel az 
önkormányzat és intézményei 2025. évi költségvetés tervezését végeztük. Délután átvettem az 
elkészült temető kerítésének építési területét.  
 
21-én Fári Csaba polgármesterével és a pénzügyi-gazdálkodási ügyintézőkkel egyeztetést 
tartottunk a Közös Önkormányzati Hivatal 2025 évi költségvetéséről 
 
22-én a szlovákiai Kameny településen voltunk vendégségben, szőlővessző áldáson, Silling 
Győző képviselővel, Jegyző Asszonnyal, Hudeczné Fuzik Annával, valamint Legény 
Ferencnével. 
 
25-én Piliscsabán a Pilisi Szlovákok bálján képviseljük településünket Dimitrov László 
alpolgármester úrral, Juhászné Somogyi Éva Anikó  képviselő-társammal valamint  Jegyző 
Asszonnyal . 
 
29-én délelőtt 10 órára Párkányba lettem hívva az Ister-Granum Korlátolt Felelősségű 
Európai Területi Együttműködési Csoportosulás ülésére.  
 
 



 
 

A Kálmánfi Béla Művelődési Házban a karácsonyi dekoráció elpakolásra január második 
hetében megtörtént.   
A rendezési terv módosításával kapcsolatban Godó Mária állami főépítész asszonnyal az 
időpont egyeztetése folyamatban van.   
Január 31-ig gazdálkodási Napló beadását kell elvégeznünk a NEBIH felületén. Keszthelyi 
Zoltán falugazdásszal ez ügyben egyeztettem. 
 
 
 
 
 
         Kosztkáné Rokolya Bernadett sk. 
               polgármester 


